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Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake tijdelijke huisvesting klanten 

Leger des Heils

Geachte mevrouw Van Benschop,

Bij brief van 20 april 2020, bij ons ingekomen op 23 april 2020 heeft u op grond van 
artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens de fractie 
GroenLinks vragen gesteld inzake tijdelijke huisvesting klanten Leger des Heils.
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. Is er een duidelijk beeld van het aantal mensen dat dit moment klant is  
van het Leger des Heils en hoeveel van deze klanten naar een 
zelfstandige woning zouden kunnen doorstromen?

Antwoord Ja, dat is in beeld gebracht voor klanten van het Leger des Heils die 
tijdelijk in verband met corona zijn ondergebracht in het Postillion-
hotel, in de Short Stay Facility en andere tijdelijke plekken. Dat betreft 
op dit moment (dd 4/9/2020) 17 van de 35 mensen die daar nu 
verblijven.

Vraag 2. Wij hebben begrepen dat een deel van de klanten dat op dit moment 
verblijft in het Postillion na dit verblijf zou kunnen doorstromen naar 
een reguliere sociale huurwoning, als deze beschikbaar is. Heeft het 
college duidelijk in beeld over hoeveel mensen dat gaat?

Antwoord Ja, dat zijn er 10 (dd 4/9/2020). 

Vraag 3. Is het college het met GroenLinks eens dat het alles behalve wenselijk 
zou zijn als deze mensen na versoepeling van de maatregelen terug 
worden geworpen naar een plaats in het Leger des Heils aan het 
Kromhout?

Antwoord Ja, daarom zoeken we voor deze mensen naar passende woonplekken 
in de vorm van zelfstandige woningen of vervolg-/tussenvoorzieningen. 

Vraag 4. Komen de mensen die nu in het Postillion verblijven in aanmerking voor  
een urgentieverklaring? Zo ja, wat doet dit met wachtlijsten voor 
reguliere woningzoekenden? Zo nee, hoe zorgt het college ervoor dat 
deze mensen wel versneld in aanmerking komen voor een sociale 
huurwoning, teneinde niet te worden teruggeworpen naar een plaats in  
het Leger des Heils aan het Kromhout?

Antwoord Ja, in de afgelopen maanden is een aantal cliënten met behulp van 
urgentie al doorgestroomd. Voor cliënten die wel zelfstandig kunnen 
wonen, maar die op grond van de harde criteria uit de 
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huisvestingsverordening niet in aanmerking kwamen voor urgentie en 
nog niet konden doorstromen naar een zelfstandige woning, hebben we 
alternatieven gevonden in de vorm van tijdelijk wonen in een 
tussenvoorziening zoals wooncontainers of kamers van De Hoop. 

Ook hebben we een beroep gedaan op corporaties in Dordrecht en de 
regio Drechtsteden en Alblasserwaard om maatwerk toe te passen voor 
het huisvesten van deze mensen. We zijn in afwachting van hun 
aanbod. De eerste geluiden zijn positief. Het zal gezien het een beperkt 
aantal cliënten betreft, een gering effect hebben op de wachttijden 
voor regulier woningzoekenden. 

Vraag 5. Is er een duidelijk beeld van hoeveel mensen er op dit moment in een 
Beschermd Wonen voorziening wonen en die de komende tijd zouden 
kunnen doorstromen naar een sociale huurwoning?

Antwoord Nee, daar hebben we geen duidelijk beeld van. We doen nader 
onderzoek naar deze behoefte in het kader van de moties ‘Een plek 
voor iedereen’ en ‘Voldoende woningen voor de visie opvang’. 

Vraag 6. Zijn er op dit moment voldoende sociale huurwoningen om aan de 
vraag die hiernaar is, met inbegrip van de bovenstaande gevallen, te 
voldoen?

Antwoord Er is sprake van krapte op de markt voor sociale huurwoningen. Over 
de omvang van de vraag naar huisvesting van kwetsbare groepen in 
relatie tot de sociale huurwoningenvoorraad en mogelijkheden om de 
doorstroom uit beschermd wonen en maatschappelijke opvang de 
komende jaren soepeler te laten gaan, loopt het hiervoor genoemde 
onderzoek en zijn we in overleg met woningcorporaties en 
regiogemeenten. Opties die we overwegen om deze mensen sneller te 
kunnen laten doorstromen naar een reguliere woning zijn aanpassingen 
in de woonruimteverdeling zoals het maken van contingentafspraken 
en toepassen van meer directe bemiddeling (zoals bij Housing First). 
Eind juni hebben we met de regiogemeenten gesproken over 
huisvesting van kwetsbare groepen en hen een brief gestuurd met het 
verzoek om een bijdrage te leveren aan het realiseren van voldoende 
woon(zorg)plekken in de regio. Daarbij is gesproken over tijdelijk 
wonen/flexwonen, Skaeve Huse, locaties voor woontraining van 
jongeren, Housing First en kleinschalige tussenvoorzieningen voor 
mensen die niet direct door kunnen stromen naar zelfstandig wonen.   
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Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

J. Scholten A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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